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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 13. december 2012
stillet følgende spørgsmål nr. 86 (L59) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares.

Spørgsmål nr. 86 (L59):
’’Når ministeren under samrådet ikke svarede på om kvaliteten på de høreap-
parater, der tilbydes i det offentlige, er hævet eller sænket med den nye AM-
GROS-aftale, på trods af aftalen er den, der udgør grundlaget for hele argu-
mentationen om at sænke tilskuddet, bedes ministeren oplyse, om ministeren 
har en politisk holdning til, hvorvidt det er ønskeværdigt at hørehæmmede skal 
opleve en kvalitetsmæssig/teknologisk forringelse i de udbudte høreappara-
ter?”

Svar:
Jeg mener, at høreapparatbrugerne skal have adgang til gode og moderne 
apparater, som er af en god kvalitet og passer til brugernes høretab og behov. 
Og som jeg har tilkendegivet mange gange, har jeg ikke grundlag for at betviv-
le kvaliteten af det sortiment, som Amgros har indgået aftaler om. 

Med venlig hilsen

Astrid Krag      /      John Erik Pedersen
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